
 

 

 A.B.S.O. / B.V.O.S. 
 
                       Leopoldsburg, 9 september 2006 
 
 
 
 

Verslag vergadering Raad van Bestuur ABSO/BVOS van 7 september 2006 (Diest).  
 
Aanwezig: Roger Aerts, Luc Heuninckx, Jacques Hofmans, Walter Van Krunckelsven. 
Verontschuldigd: Aline Hermans. 
 

De Raad van Bestuur (RvB) wenst de Belgische atleten te feliciteren met de goede 
prestaties op JWOC en WOC. Vooral de A-finales in de Sprintwedstrijden van 
Jochen Verdeyen en Miek Fabré op de JWOC en Pieter Hendrickx en Jan Gilot op 
de WOC verdienen een bijzondere vermelding. 
 
1. Goedkeuring van de dagorde: 

Goedgekeurd. 
 

2. Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering van de Raad van Bestuur: 
Geen opmerkingen. 
 

3. Werking van het secretariaat: 
Luc Heuninckx heeft de functie van Secretaris-Generaal aanvaard. In deze functie zal hij 
bijgestaan worden door Walter Van Krunckelsven die, om deze functie te kunnen uitvoeren, 
ook alle vergaderingen van de RvB, de Conferentie van de Clubs, e.d. zal bijwonen om 
nota’s te nemen teneinde het verslag en eventuele actiepunten voor te bereiden. Alle 
verslagen alsook alle officiële documenten zullen, na verificatie, door Luc Heuninckx 
uitgestuurd  worden. 
 
De Internationale Oriëntatie Federatie (I.O.F.), de liga’s alsook de diverse commissies 
werden reeds op de hoogte gebracht. Enkel BOIC/COIB moet nog geïnformeerd worden. 
(Actie: RA). 
 
Voor de formele overdracht van het secretariaat zowel het fysisch gedeelte (klassementen, 
historiek van reglementen, rapporten, …) als het elektronisch gedeelte (items die op PC 
bewaard zijn), moet nog een datum afgesproken worden met Eric Hully. 
 

4. Voorbereiding van de Conferentie van de Clubs: 
Zoals overeengekomen tijdens de Conferentie van de Clubs van 18 februari 2006 in 
Oudergem, wordt er een exceptionele Conferentie van de Clubs bijeengeroepen om de 2 
voorstellen te bespreken welke partieel uitgewerkt waren doch te laat ingediend werden. 
Tentatieve datum voor deze conferentie: vrijdag 27 oktober om 20 uur in “Maison des 
Sports” te Luik. (Actie JH: vraag J.-N. Debehogne om reservatie te maken).  
 
De Technische Commissie ABSO/BVOS is volop bezig om de voorstellen welke in 2005 
goedgekeurd werden te verwerken in het bestaande reglement (versie 2004) en de 2 
voorstellen in detail uit te werken (zowel Nederlands als Frans) zodat er kan gestemd worden 
over effectieve teksten en niet over principiële veranderingen. 
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Planning:  
- 13/9: vergadering van de Technische Commissie om teksten te finaliseren. 
- 20/9: aangepaste teksten op de website ABSO/BVOS beschikbaar (Actie: J. Sallaerts = 

doorsturen van teksten aan WVK; WVK = teksten op website plaatsen). 
- 21/9: uitsturen van de invitatie rechtstreeks aan de diverse clubs (via Email of via 

normale post) met kopie aan secretariaten VVO & FRSO alsook aan de leden van de 
RvB en de Technische Commissie ABSO/BVOS. 
 

Andere voorstellen voor wijzigingen aan het Sportreglement ABSO/BVOS kunnen pas 
ingediend worden tegen de normale Conferentie van de Clubs gepland voor februari 2007. 
 

5. Verslag van de liga’s: 
  -   VVO: niets speciaals te melden. 
  -   FRSO: - Interland zal doorgaan op 17 & 18 maart in Chiny. 

- voor de ABSO/BVOS stage voor de elites van eind september/begin oktober is 
toestemming gegeven aan 1 Franse atlete om hieraan deel te nemen. 

  
6. Technische Commissie: 

De RvB stelt voor om de staffing van de Technische Commissie te verhogen (van 2 naar 3 
personen per liga) zodat het werkvolume beter gespreid kan worden en er ook meerdere 
personen zijn die de diverse jaarlijks weerkerende items mee kunnen opvolgen. Hiervoor is 
wel een aanpassing van het Administratief Reglement nodig. 
 
Ook stelt de RvB voor dat de Technische Commissie ofwel regelmatiger vergadert ofwel een 
procedure opstelt die discussie via mail of telefonisch toelaat maar dan wel op een manier dat 
de afspraken/resultaten genotuleerd worden. 
 
De RvB vraagt aan de technische commissie om maximaal rekening te houden met de 
buitenlandse wedstrijden van de senioren en junioren bij het opstellen van de nationale 
kalender en vooral de Belgische kampioenschappen niet te plannen bij hun afwezigheid. 
( WC in Frankrijk en BK sprint op 01/10/06 !)  
 

7. Ploegencommissie: 
- Teneinde onze elite-lopers in staat te stellen om in eigen land punten te verzamelen 

voor de World Ranking, benadrukt de RvB nogmaals de mogelijkheid die zij biedt om 
2 World Ranking Events te organiseren in België. Normaal zijn deze wedstrijden het 
BK lange afstand en 1 dag van de driedaagse van België. Aangezien er in 2007 geen 
driedaagse van België georganiseerd wordt, vraagt de RvB naar een alternatief. 
Voorstel moet ingediend worden op het secretariaat voor 20 september. 

 
-  De RvB dringt er ook op aan dat de Ploegencommissie hun planning oplijnt met de 

directieven van de organisatoren van de wedstrijden waar zij aan deelnemen. Het kan 
niet dat er selectiewedstrijden of besprekingen gehouden worden na de datum dat de 
namen moeten doorgegeven worden aan de organisatoren. 

 
- Gezien het feit dat World Ranking punten een groter belang krijgt bij de bepaling van 

het aantal deelnemers van een land aan IOF-events (de vervanging van de World Cup 
events), stelt de RvB voor om stages te vervangen door deelnames aan World Ranking 
Events in “goedkope” locaties. Deelname aan dergelijke wedstrijden geeft de atleten 
ook een vorm van vertrouwdheid bij grotere wedstrijden zodat het “stress”-niveau op 
kampioenschappen beter beheerst kan worden. 

 
- De RvB stelt vast dat, ondanks enkele knappe prestaties op de sprintwedstrijden van 

JWOC en WOC, het algemeen niveau van ons land op deze Wereldkampioenschappen 
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de laatste jaren beduidend achteruit gegaan is. De RvB ziet hiervoor 2 belangrijke 
oorzaken: 
o te kort aan deelnames aan grote buitenlandse wedstrijden  (voorstel: zie vorige 

paragraaf). 
o onduidelijke toekomst die onze opkomende atleten hebben voor deelname aan de 

wereldkampioenschappen eens ze tot de elite categorie behoren. De RvB stelt 
voor om naar JWOC en WOC steeds een bepaalde minimale delegatie te sturen 
(dus onafhankelijk van het niveau van de lichting) eventueel uitgebreid indien 
men over een sterke lichting beschikt. De selectie mag niet enkel op 
mathematische criteria gestoeld zijn doch het selectieteam moet de mogelijkheid 
hebben om “wild cards” uit te delen. 

 
- JEC:  de namen van de deelnemers zijn bekend en zullen doorgegeven worden aan 

de organisatie (actie: WVK voor 15/9) ondanks het feit dat de Ploegencommissie 
hierover nog een finale zegen moet geven (vergadering 20/9). Indien nodig kunnen 
nog wijzigingen aan het deelnemersveld doorgegeven worden.  

 
- Finale WC – Frankrijk : alhoewel de deadline voor de inschrijvingen op 15 /06/ 06 

werd bepaald, zal de selectie pas bekend gemaakt worden na de stage in Auvergne. 
De organisatie werd op de hoogte gebracht. 

 
8. BOIC/COIB: 

Niets speciaals te melden. 
 

9. Briefwisseling: 
Naast de courante briefwisseling via post en E-mail ontvingen we de kandidatuur van Balise 
10 en Pégase voor de inrichting van de 3-daagse van België in 2011. Deze kandidatuur zal 
voorgedragen worden op de Conferentie van de Clubs in februari 2007. 
 

10. Financiën: 
Ook hier niets speciaals te melden. Alle facturen zijn verwerkt (zowel inkomend als 
uitgaand). 
  

11. Verscheidene: 
- De wettelijke verplichtingen van de organisatie zijn nu ook gebeurd: het dossier is 

opgestuurd naar de rechtbank in Brussel en de bijbehorende dossierkosten zijn betaald.  
 
- Sponsoring door Silva: een aantal klachten van atleten met betrekking tot aflevering 

van schoenen in 2005 zal door J.Hofmans besproken worden met de verantwoordelijke 
van C.O.Sports (verantwoordelijk voor de levering van het materiaal). Aangezien de 
meeste atleten het sponsoringcontract niet volledig kennen en hierdoor soms verkeerde 
verwachtingen zijn, zal het contract opgevraagd worden en zullen de atleten hiervan op 
de hoogte gesteld worden (actie = WVK). Gebaseerd hierop zal aan de atleten 
nogmaals gevraagd worden of er voor het lopende jaar (= 2006) nog zaken zijn waar zij 
recht op hebben en nog niet gekregen. Deze lijst zal, indien nodig, besproken worden 
met de verantwoordelijken van C.O.Sports teneinde de situatie 2006 voor het einde van 
het jaar te regulariseren. 

 
12. Volgende vergadering:  

Donderdag 7 december om 19u30 in het Maison des Sports te Luik. (actie = JH zorgt voor 
reservatie). 
 
Roger Aerts Luc Heuninckx 
Voorzitter Secretaris-Generaal ABSO/BVOS 
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